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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 03.07.2023 

v zborovni ZŠ Východná 9 

 

Prítomní poslanci:  Hostia:

Dominik Gabriel Igor Zajaček – zástupca náčelníka MsP 

Patrik Žák, B.S.B.A.  

Mgr. Martina Gabrhelová  
 

Neprítomní poslanci:  Prítomný garant VMČ Juh: 

Mgr. Ján Forgáč Ing. Peter Ondruš 

MBA Peter Hošták, PhD.  

Mgr. Marián Bohuš  

Bc. Mária Machová  

  

  

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
4. Rôzne, diskusia a záver 
 
 
1. Otvorenie 

Na úvod predseda Výboru mestskej časti JUH Dominik Gabriel privítal 
všetkých prítomných, ospravedlnil z neúčasti viceprimátora Forgáča, poslancov 
Hoštáka a Bohuša a poslankyňu Machovú, otvoril zasadnutie výboru a 
skonštatoval, že výbor nie je uznášania schopný. 

 
 

Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - jún 2023 
 
3045 občan p. Masár: žiada o obnovu vodorovného dopravného značenia pred 
garážami na Lavičkovej ulici 3682, 3680, 3678, Trenčín Juh II (priložené foto) 

 Odpoveď ÚM: Značenie je podľa fotografií viditeľné a jednoznačné. Zaradíme 
ho ale na obnovenie. 

3046 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodenej hojdačky 
(poškodené kovanie na vodorovnom brvne) na detskom ihrisku vo vnútrobloku 
Halalovka - Mateja Bela. (48.872908, 18.048094)" (priložené foto) 
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 Odpoveď MHSL: Ďakujeme za podnet, hojdačku sme opravili. 
3047 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodenej hojdačky pre 
najmenšie deti (odtrhnutá reťaz) na detskom ihrisku vo vnútrobloku Halalovka -
Mateja Bela. (48.872941, 18.047888)" (priložené foto) 

 Odpoveď MHSL: Ďakujeme za podnet, hojdačku sme opravili. 
3048 občan p. Mendel: "Chcem vás požiadať či by sa dalo skontaktovať s tým kto 
má na starosti stavbu rampy pri Južanke zo strany od Gen. Svobodu 3. Išiel som 
okolo a zistil som že súčasťou tejto stavby bolo aj čiastočná rekonštrukcia priľahlého 
chodníka kde ale v pôvodnom stave bol spravený na chodník bezbariérový prístup z 
cesty (šikmý obrubník) rovnako na oboch stranách. Teraz nanovo opravenom 
chodníku osadili nové obrubníky ktoré takýto bezbariérový nájazd ale nemajú tak 
skôr ako bude stavba dokončená aby tam takýto bezbariérový prístup spravili aspoň 
tak ako bol v pôvodnom stave a rovnako je aj na opačnej strany cesty. V prílohe 
posielam fotky kde na strane od paneláku je vidieť tento bezbariérový prechod a na 
druhej strane od Južanky je už vidieť osadené obrubníky kde to nie je. Inak pôvodný 
stav na tejto strane kde to bolo je vidieť aj na googlmaps. Bolo by dobré ich s tým 
konfrontovať čo najskôr aby to vedeli spraviť lebo bariéry pre telesne postihnutých a 
ľudí s kočíkmi a podobne by sa mali odstraňovať a nie ich zbytočne na novo vytvárať 
tam kde už v minulosti boli odstránené." 

 Odpoveď ÚM: Investor nápravu vykonal cca pred mesiacom po upozornení 
útvarom mobility a viceprimátorom. 

3049 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam mestský úrad, aby po dokončení 
stavby teplovodu na Juhu vyzval stavebníka na dôkladné uvedenie pozemkov vo 
vlastníctve mesta do pôvodného stavu, aby bolo zabránené znečisťovaniu priľahlých 
častí komunikácií a chodníkov (stekanie blata v čase dažďov). Požadujem, aby v 
rámci kolaudácie stavby bola stavebným úradom odkontrolovaná celá trasa stavby a 
tak bolo zabezpečené riadne uvedenie plôch zelene do pôvodného stavu." (priložené 
foto) 

 Odpoveď ÚSaŽP: Uvedená rozkopávka verejnej zelene sa netýkala stavby 
teplovodu. So stavebníkom, ktorý je zodpovedný za skutkový stav sme v 
kontakte a bol vyzvaný na nápravu. 

3050 občianka p . Ďurišová: "Obyvatelia sídliska Juh upozorňujú na nedostatočnú 
úpravu pozemkov investora - Monolit a požadujú, aby spoločnosť Monolit upravila 
svoj pozemok, nachádzajúci sa na Liptovskej ulici, nakoľko tráva za oplotením 
dosahuje už neúnosnú výšku, no najmä “CHODNÍK”, ktorý sa nachádza za 
oplotením, nakoľko tadiaľ v súčasnosti nie je možné bez problémov prejsť, výška 
trávy je ďaleko vyššia ako priemerná výška dospelého človeka, na prejdenie z 
Liptovskej ulice smerom do lesoparku Brezina ostal asi len 30cm nezarastený úzky 
priestor. Nehovoriac o tom, že na uvedených pozemkoch je premnožený hmyz." 
(priložené foto) 

 Odpoveď ÚSaŽP: Uvedené pozemky vo vlastníctve mesta Trenčín budú v 
dohľadnej dobe pokosené, stavebník Monolit bude upozornený, aby udržiaval 
svoje pozemky pokosené. 

3051 občan p. Mendel: v súvislosti s odpoveďami na požiadavky 1918 a 1810 
týkajúcich sa voľného vjazdu na cintorín pri hornej bráne cintorína na sídlisku Juh 
žiada o riešenie problému uzamykaním brány nakoľko vodiči osadené zvislé 
dopravné značenie porušujú (priložené foto) 

 Odpoveď ÚIS: V zmysle VZN č. 5/2015, článok 4, bod 6. motorovými 
vozidlami, bicyklami, inými dopravnými prostriedkami, možno na pohrebisko 
vchádzať len s osobitným povolením prevádzkovateľa, s výnimkou nevládnych 
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alebo zdravotne postihnutých osôb. Nakoľko denne vstupuje na pohrebisko 
niekoľko kamenárskych firiem a pohrebných služieb za účelom výkonu svojho 
povolania (stavebné práce, pochovávanie...) a nevládne alebo zdravotne 
postihnuté osoby za účelom návštevy pietneho miesta svojho blízkeho, je pre 
prevádzkovateľa pohrebiska uzamykanie brány v čase, kedy je verejnosti 
prístupný (t.j. v letnom období od 1.4-15.10. od 07.00 hod. do 20.00 hod. a v 
zimnom období od 08.00 hod. do 17.00 hod.) nereálne. 

3052 občianka p. Ševčíková: žiada o opravu poškodeného stĺpa svetelného bodu s 
(ID 125_73_8) na ulici M. Bela-Kyjevská (priložené foto) 

 Odpoveď MHSL: Výmenu stĺpa budeme realizovať do konca júla 2023. 
3053 občan p. Mendel: žiada v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 2971 o 
informáciu konečného riešenia, ktoré vznikne po spoločnom zasadnutí odborných 
útvarov mesta, nakoľko sa mu riešenie zriadenia parkovania pre imobilných občanov 
nepozdáva z dôvodu prípadného porušovania vodičmi automobilov. 

 Odpoveď ÚÚP: Odborné útvary v tejto veci zvolajú v 1/2 júla t.r. pracovné 
stretnutie k doriešeniu predmetnej veci. Tá sa dotýka viacerých zložiek - 
dopravy, zelene a zabezpečovania prevádzky cintorína. O závere a riešení 
tejto situácie následne budú odborné útvary informovať prostredníctvom 
garanta VMČ Juh. 

3054 občan p. Mendel: v súvislosti s odpoveďami na požiadavky 1807, 1910 a 2890 
ohľadom výrubu brezy pred bytovým domom Šmidkeho 3 (ID dreviny 4405), ktorú 
žiadali vyrúbať a dostali zamietavé stanovisko sa opakovane pýta ako majú 
obyvatelia BD postupovať aby dosiahli to čo žiadajú, t.j. výrub dreviny? Podľa jeho 
tvrdení doteraz zaslané odpovede nenavrhovali žiadny ďalší postup. 

 Odpoveď ÚÚP: Rozhodnutia o výrube drevín je v kompetencii ÚSŽP a 
vykonávateľom je následne MHSL. V tomto konkrétnom prípade však nie je 
žiadny zákonný dôvod na výrub zdravého stromu, ktorý je pravidelne 
kontrolovaný a nijako neohrozuje okolie. S výrubom tak kompetentné útvary aj 
naďalej nesúhlasia. 

3055 občan p. Hlucháň: žiada o likvidáciu kríkov medzi BD na ulici Mateja Bela a 
Lavičkova pri dome sociálnych služieb, ktoré boli nedávno aj orezané. Nedávno tam 
auto zrazilo dieťa a domnieva sa, že tie kríky tam nepatria. 

 Odpoveď MHSL;ÚÚP: Predmetné dreviny na ul. M. Bela a Lavičková budú 
po vydaní právoplatného rozhodnutia na výrub drevín  odstránené vo 
výrubovom období (1.10. - 28.2.). Z dôvodu bezpečnosti cestnej premávky 
budú kry zrezané do času výrubu. 

3056 občan p. Hlucháň: žiada o zváženie vybudovania retardérov na ulici Lavičková 
smerom ku garážam a na spodnej križovatke s ulicou Východná, nakoľko tadiaľ 
chodia deti cez priechod pre chodcov do školy. 

 Odpoveď ÚM: Prečo chodia deti po Lavičkovej ulici pri garážach do školy, 
keď majú v susedstve chodník na ulici Gen. Svobodu? Toto nie je dôvod na 
umiestnenie spomaľovačov - deti (a aj dospelí) majú ísť po chodníku a nie sa 
promenádovať po ceste. Už by sme konečne mohli začať dodržiavať predpisy 
namiesto umiestňovania stoviek nezmyselných spomaľovačov, značiek, 
stĺpikov a zábradlí. 

3057 občan p. Hlucháň: žiada o zmenu režimu parkovania na Východnej ulici okolo 
kostola Svätej rodiny, nakoľko tam parkujú autá dlhodobo a blokujú tak parkovacie 
miesta pre návštevníkov bohoslužieb. 

 Odpoveď ÚM: Prečo by mali byť v neplatenej časti Východnej ulice 
uprednostnení návštevníci katolíckeho kostola pred ostatnými obyvateľmi? V 
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tomto štáte zatiaľ platí rovnoprávnosť a nikto nikomu nič neblokuje. To je 
nemysliteľné a protiústavné. 

3058 občan p. Brezovský: žiada o vybudovanie dodatočného chodníka na ulici 
Západná 11, nakoľko spoločná účelová cesta plniaca účel príjazdu k BD, parkovaniu 
pred ním a chodníka pre chodcov k BD je nebezpečná pre chodcov. Sám sa stal 
svedkom kolízie medzi dieťaťom a autom. (priložené foto) 

 Odpoveď ÚM;ÚI: Útvar mobility to nepovažuje za prioritu, nakoľko sa jedná o 
slepé parkovisko s pár miestami a určite tu chodí menej chodcov a vozidiel 
ako napríklad na parkoviskách pri obchodných centrách, kde chodníky nie sú 
a všetci sa rešpektujú. Na Juhu máme celé ulice bez chodníkov (napr. 
Halalovka), kde je ich výstavba omnoho prioritnejšia. Ak ale výstavbu 
chodníka poslanci považujú za prioritu, je potrebné vyčleniť financie na 
projektovú dokumentáciu. 

3059 občan p. Brezovský: žiada o dodanie odpadových košov (aspoň dvoch) na 
centrálnom chodníku z parku Pod juhom smerom k OC Južanka, nakoľko aj psičkári, 
ktorí používajú túto trasu na venčenie sa sťažovali, že nemajú kde vyhadzovať 
odpad. 

 Odpoveď ÚSaŽP: Nádoba na psie exkrementy je na začiatku chodníka od 
Saratovskej smerom k Južanke. Jedna uličná nádoba bude presunutá od 
potravín bližšie ku chodníku, ktorý smeruje k Južanke a jedna uličná nádoba 
na úrovni detského ihriska bude dodaná. Požiadavka bola zadaná na zberovú 
spoločnosť. 

3060 občianka p. Ševčíková: sa pýta ohľadom zvýšenia ceny odpadov, aký bol 
dôvod a ako sa zmenil podiel separovaného odpadu voči predchádzajúcemu 
obdobiu, ktoré bolo bez zvýšenia cien. 

 Odpoveď ÚSaŽP: Poplatok za komunálne odpady bol upravený o mieru 
inflácie. Všetky informácie o množstvách vytriedených ako aj ostatných 
odpadov za jednotlivé roky sú zverejnené na webovej stránke mesta 
www.trencin.sk, v sekcii odpady (https://trencin.sk/pre-obcanov/odpady-
zivotne-prostredie/komunalny-odpad/). 

3061 občan p. Mendel: žiada o preverenie púšťania vozidiel zásobovania v 
podvečerných hodinách do priestorov za OC Južanka, ktoré sa tam nachádzajú 
mimo povolených hodín. 
Odpoveď MsP: Vjazd vozidiel zásobovania OC Južanka, ktoré prechádzajú na 
súkromný pozemok nie je v danom prípade porušením všeobecných ustanovení 
zákona o cestnej premávke. Samotný režim vpúšťania vozidiel na súkromný 
pozemok je v réžii samotného vlastníka. 
3062 občan p. Mendel: na základe reportáže v televíznych novinách, ktorú videl v 
ostatnom čase, ktorá sa týkala neoprávneného pokutovania príslušníkmi polície 
upozorňuje, že uvedené zvislé dopravné značenie "Prejazd zakázaný" sa nachádza 
aj v meste Trenčín na ulici Partizánska. Predmetná dopravná značka už nemá oporu 
v legislatíve a preto žiada o jej odstránenie. 

 Odpoveď ÚM: Keďže predmetná značka už nemá oporu v legislatíve, 
nejedná sa o dopravnú značku. Tento kus plechu možno považovať za 
informačnú tabuľu, a napriek tomu, že nemá oporu vo vyhláške, ju veľa 
vodičov stále dodržuje - buď zo slušnosti (áno aj takí sú) alebo z neznalosti (a 
žiaľ aj takýchto je veľa). Neplatné značky budeme postupne odstraňovať, 
avšak nakoľko ich je niekoľko stoviek, bude to vyžadovať nejaký čas. 

3063 občan p. Hlucháň: žiada MsP o dohľad na parkovisku pre zamestnancov pri 
ZŠ Východná v poobedňajších hodinách (15:00) 
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 Odpoveď MsP: Hliadky MsP na základe požiadavky zvýšia kontrolnú činnosť 
v danej lokalite. 

 
Nové požiadavky poslancov a občanov 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel vyzval prítomných o nové požiadavky. 
 
3116 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Žiadam o odburinenie komunikácií (jedná sa 
o parkoviská a priľahlé cesty) na Lavičkovej ulici a dolnej časti ulice Mateja Bela 
(smerom k Východnej ulici). V priloženej fotodokumentácií sú zdokumentované 
niektoré zaburinené úseky v uvedenej lokalite." 
 
3117 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  Žiadam o úpravu zelene - orez kríkov popri 
komunikácií na ulici Halalovka na rohu BD 20 a 22 a popri chodníku medzi BD 22 a 
24. (priložené foto) 
 
3118 anonymný občan: "Žiadame o opravu prepadnutého kanála, ktorý bráni k 
plnohodnotného využívaniu parkovacieho miesta na parkovisku pred bytovým 
domom M.Bela 23." (priložené foto) 
 
3119 anonymný občan: "Na parkovisku pred bytovým domom M.Bela 23 žiadame 
orez kríkov a rôznych výrastkov popri stromoch, ktoré bránia parkovaniu a zasahujú 
do áut." (priložené foto) 
 
3120 anonymný občan: "Pri výjazde z parkoviska pred bytovým domom M.Bela 23 
nie je cez nevhodne umiestnené smetné nádoby dobre vidieť auto prichádzajúce 
zdola, z ul. Východná" (priložené foto) 
 
3121 občan p. Babič: "Žiadam o riešenie dlhoročnej požiadavky o zriadenie 
cintorína a kremačnej pece pre uhynutých domácich miláčikov. Táto požiadavka bola 
vznesená viackrát s tým, že jej realizácia sa odložila a momentálne existuje - dúfam - 
rezervovaná parcela pre prípadné riešenie." 
 
3122 občan p. Babič: "Koľko vybralo Mesto na daniach za psov za obdobie roka 
2023 a ako sa tieto prostriedky použili?" 
 
3123 občan p. Babič: "Žiadam ostrihanie vysokých kríkov na ulici Halalovka 24. 
Tieto bránia chodcom v bezpečnej orientácii pred autami pri prechádzaní týmto 
chodníkom. Žiadam, aby sa táto údržba prevádzala celoročne." (priložené foto) 
 
3124 občan p. Babič: "Žiadam realizovať odpočinkový priestor a zázemné miesto 
pre šoférov mestskej dopravy na konečnej stanici na Ul. Generála Svobodu. Na moju 
požiadavku spred 20-tych rokov reagovalo Mesto umiestnením prenosnej toalety. 
Toto riešenie nie je humánne, esteticky ani hygienicky vyhovujúce. Hlavne v letných 
mesiacoch sa šíri okolím rušivý zápach, vodiči nemajú hlavne v zimných mesiacoch 
možnosť odpočinku či občerstvenia vo vhodnom prostredí chránenom pred 
nepohodou. V súčasnej dobe sa realizuje rekonštrukcia križovatky na Ul. Gen. 
Svobodu / Ul. Južná, kde by sa vyčlenil  priestor pre umiestnenie odpočinkového 
priestoru pre vodičov Mestskej dopravy na konečnej stanici Ul. Gen Svobodu." 
(priložené foto) 
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3125 občan p. Babič: "Žiadam upraviť zábradlie na opornom múre stavby Bytový 
komplex Halalovka. Nad miestami až 10 metrov vysokou stenou je umiestnené 
zábradlie, ktorého spodná časť je otvorená a nezabraňuje prípadnému prepadnutiu 
predmetov, a nebodaj detí, či zvierat. Je nevyhnutné túto časť zábradlia opatriť 
pevnou zábranou." (priložené foto) 
 
3126 občan p. Babič: "V rámci terénnych úprav v uvedenom priestore - výstavba 
bytového komplexu Suchý dub, vznikla nechránená roklina s takmer kolmou stenou 
hĺbky cca 6 metrov. Žiadam opatriť toto miesto zábradlím resp. označením, nakoľko 
týmto miestom prechádza veľa chodcov vrátane detí, cyklistov a v súčasnosti vysoká 
tráva a porast robí z tohto miesta doslova nebezpečnú pascu." (priložené foto) 
3127 občan p. Babič: "Žiadam označiť novovytvorenú križovatku Ul. Gen. Svobodu / 
Ul. Južná v smere vjazdu na Ul. Južnú dopravnou značkou "slepá ulica". (priložené 
foto) 
 
3128 občan p. Babič: "Žiadam upraviť priechod chodníkom z ulice Liptovská - 
Bytový komplex Za Liptovskou k lesoparku Brezina. Tento nepohodlný úsek je husto 
zarastený burinou a výhonkami, čo znepríjemňuje pohyb chodcov, cyklistov a zvierat, 
ktorých stovky využívajú denne tento priechod, ktorý je v jeho vzniku nepohodlný a 
sťažujúci pohyb a dopravu na lesopark Brezina." (priložené foto) 
3129 občan p. Babič: "Ďakujem za umiestnenie koša na exkrementy na ul. 
Halalovka." 
 
3130 poslankyňa Gabrhelová: "Prosím o odvoz konárov na ulici Šmidkeho 11, zo 
zadnej strany. Uvedené si bývajúci sami dali “na poriadok”, už by len prosili o odvoz." 
(priložené foto) 
 
3131 občan p. Mendel: sa v súvislosti s odpoveďou na požiadavku 2971 pýta, prečo 
k 3.7.2023 nebola vykonaná ešte realizácia výsadby trávnika keď v odpovedi bol 
uvedený termín do konca júna 2023? 
 
3132 poslanci VMČ Juh: žiadajú odborné útvary prerokovať s novým majiteľom OC 
Južanka režim vjazdov do pešej zóny za OC Južanka, nakoľko sa v súčasnosti 
pravidlá dodržiavania časového harmonogramu povolenia na vjazd do tejto pešej 
zóny porušujú. 
 
3133 občianka p. Ševčíková: sa pýta ohľadom odpovede na požiadavku 3060, za 
aký rok a o akú mieru inflácie bola zvýšená daň z odpadu? Zvýšiť poplatok o mieru 
inflácie sa rozhodlo mesto alebo firma Marius Pedersen? 
 
3134 občan p. Mendel: sa pýta, či sa môže garáž používať na účel bývania, nakoľko 
pod BD K. Šmidkeho 3 býva v garáži bezdomovec, ktorý zrejme nemá v garáži 
žiadne sociálne zariadenia. 
 
3135 občan p. Kuric: sa pýta, kto osadzoval značku parkoviska na ulici Južná a 
prečo je osadená v chodníku? 
 
3136 občan p. Kuric: sa pýta, koľko je stanovená záručná doba na práce úpravy 
priestoru na začiatku ulice Južná? 
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3137 občan p. Kuric: sa pýta, či je umiestnenie mobilného WC vedľa parkoviska na 
ulici Južná už natrvalo alebo len dočasne, nakoľko je blízko parkovného miesta 
 
3138 občan p. Kuric: sa pýta, prečo mesto povolilo postaviť odpadové nádoby 
súkromného investora (Monolit) na pozemkoch mesta? (lokalita Južná ulica) 
 
3139 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Žiadam o odburinenie nového chodníka 
(tráva prerastá cez zámkovú dlažbu) na Ul. Východná" (priložené foto) 
 
3140 predseda VMČ JUH, p. Gabriel:  "Žiadam o lokálnu opravu (ideálne celistvý 
odfrézovaný úsek) časti komunikácie pod DSS na Lavičkovej ulici (križovatka - 
odbočka ku kostolu)." (priložené foto) 
 

Predsedajúci poďakoval za nové požiadavky a informoval prítomných, že sa 
z dôvodu viacerých podnetov od poslancov zrejme zmení čas zasadnutí zo 17:30 na 
novo navrhovaný čas so začiatkom 16:00. Z tohto dôvodu je potrebné sledovať 
pozvánku najbližšieho zasadnutia, ktoré bude v mesiaci september. 

 
Na záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 
 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle 

pozvánky. 
 
Zapísal: Ing. Peter Ondruš                                    
V Trenčíne, 06.07.2023               
  

       Dominik Gabriel                         
                                                                               predseda VMČ JUH 


